
ESTERATSASTUSKOMITEAN PÖYTÄKIRJA 09/2021 

Aika: 13.7.2021 klo 08:00 

Paikka: Etäkokous 

Läsnä: Norilo, Juho (puh.joht.)  

Ehrnrooth, Marina  

Hakala, Teppo  

Ruskeeniemi, Janne  

Tuomi, Anu 

Varenti, Salla (SRL hallituksen edustaja)  

Poissa: Kiviranta, Tomas, poissa 

 Korpi, Hanna-Maria, poissa 

Koivula, Jutta (Sport Officen edustaja), poissa 

Ehrnrooth, Henrik (HUJO), poissa 

 

 

 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat tervetulleeksi. 

 

2. ESITYSLISTA 

Vahvistettiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

3. JÄRJESTÄYTYMISASIAT 

a. Työskentelytavat  

Ei käsiteltävää tällä kertaa 

 

b. Vastuualueet 

Ei käsiteltävää tällä kertaa 

 

4. TOIMINNAN VUOSISUUNNITELMA JA TALOUSARVIO 

Ei käsiteltävää 

 

5. KANSALLINEN KILPAILUKALENTERI JA SARJAKILPAILUT 

- Terveiset kansallisista kilpailuista: 

▪ Tahko 

• Pohja herättänyt keskustelua. Etenkin verryttelyssä. 

▪ NBCH 

• Derbykenttä aktiivisempaan käyttöön.  



• Estekomitea keskusteli mahdollisuudesta järjestää Ypäjällä SM-kilpailut 

keskitetysti myös ajankohdan suhteen. 

• Estekomitea toivoo Hevosopiston jatkavan eri ikäryhmille tarkoitettuja Derby-

luokkia.  

▪ Kokkola 

• Mini GP ja Ponicup peruuntui 

• Hyvällä huollolla kenttä pysyi hyppykunnossa 

▪ Nova 

• Kolmelle päivällä noin 600 starttia 

• Onnistuneet kilpailut 

▪ Savonlinna 

• Toimivat kilpailut ja järjestelyihin ja viihtyvyyteen oli kiinnitetty huomiota.  

• Pohjaa oli parannettu ja se sai kiitosta 

▪ Salo 

• Uusi estekontti oli Salossa ensi käytössä ja siihen tehtiin parannusehdotukset 

Johkun johdolla 

• Toimivat kilpailut 

▪ Lahti, Takkula 

• Estekaluston käyttöön toivotaan monipuolisuutta 

- Korona ohjeistus: 

▪ Jatketaan aiemman ohjeistuksen kanssa. Estekomitea seuraa tilannetta. 

 

- Todettiin kilpailukalenterin viimeisin tilanne.  
▪ Helsinki International Horse Show siirtyi vuoteen 2022 

 
- Pohjola Sarjat 

▪ Estekomitea keskusteli Finaalin järjestelyistä ja vaikuttaako HIHS peruuntuminen 
tapahtumaan. 

▪ Keskusteltiin olisiko mahdollista järjestää alkuperäinen finaali ulkona ja siirtää 

hallikilpailu HIHS ajankohtaan. 

- SM Seinäjoki 2021 

▪ Käsiteltiin luokkajärjestystä 

 
- Kilpailukalenteri 2022 

o Ajatus toteuttaa muotoon, jossa kilpailuille annetaan paikat ja järjestäjät varaavat itselleen 
paikat. 

 

o Mahdolliset SM-kilpailupaikat 
▪ Tahko Areena hakee SM kilpailua 
▪ Ypäjä 
▪ Powerpark 
▪ Aino 
▪ Stable Nova 
▪ Seinäjoki 

- Nuorten hevosten festivaaleihin ehdotetaan noviisisarjan osakilpailua ”last chance” perjantaille. 
 

6. KOTIMAAN KILPAILUTOIMINNAN KEHITTÄMINEN 

- Palautelomakkeen uudelleen herätys 

- SRL Estekalusto 

o Sponsorilevyt vuodelle 2022 

- Nuorten hevosten luokat 



o Ratsastettavuus arviointi ja numero mukaan nuorten hevosten sarjakilpailujen ensimmäisiin 

päiviin.  

 

7. SÄÄNTÖASIAT 

- Estekomitea kehittää ideaa kvaalisysteemin toteutuksesta ja kehityksestä. 

 

8. KOULUTUSASIAT 

- Estepuolen koulutusmateriaalit saatava kasaan ja päivitettyä.  

9. HALLITUKSEN KUULUMISET 

 

10. MAAJOUKKUEET P/L/J/N/U25 

o EM kilpailuihin Portugaliin kaksi lapsiratsastajaa, kaksi junioriratsastajaa ja yksi nuoriratsastaja 

 

11. MUUT ESILLE TULLEET ASIAT 

o Dan Björklöf halukas lähtemään FEI I-tason tuomarikoulutukseen.  

 

12. SEURAAVA KOKOUS 

Seuraavan kerran komitea kokoontuu 17.8.2021 klo 8:00 alkaen. 

 

13. TIEDOTTAMINEN 

Päätettiin, että kaikesta voi tiedottaa. 

 

14. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 9:30 

 

Vakuudeksi, 

Juho Norilo 

puheenjohtaja 


